Jenn-Bang Shiau

In Advocacy of Environmental Ethic and Aesthetic: An Introduction

Treatise

Yu-En Tsao

No Chance to Encounter? Conflicts between Ethics and Freedom Aesthetics in Ang Lee's Film

Holmes Rolston, III

Environmental Aesthetics: East-West Dialogue

Yue-Di Liu

East-West Difference and Diversity of Environmental Ethics and Environmental Aesthetics — Response for Holmes Rolston III and Other Matters

Po-Yuan Kao

Environmental Ethics and Aesthetics

Chin-Fa Cheng

A Research about the Tendence of Environmental Virtue Ethics

Yu-Ming Zhang

On the idea of Field in Environmental Education through Environmental Aesthetics

Yu-Zheng Liao

"Beauty-Back" — can *Zhuangzi* support "All Virgin Nature is Aesthetically Good"?

Chuen-Ling Peng

Beauty of National Park: Exploring the Dispute of Environmental Economic Theory

Shen-Si Qu

The Reflection of Intrinsic Value

Articles

Tsuo-Ming Hsu

On Some Philosophical Problems in Rachel Carson's Three Books about the Sea

應用倫理評論

Applied Ethics Review

:環境倫理與環境美學

Vol. 60

2016

應用倫理評論

Applied Ethics Review

專題:環境倫理與環境美學

導 言

蕭振邦 環境的倫理與感性的擅揚

專題論文

曹予恩 萍水不相逢?——李安電影中

「倫理」與「自由」美學之衝突

荷姆斯· 環境美學:東方與西方的對話

羅斯頓III

劉悅笛 環境倫理學與環境美學的東西差異

——與Holmes Rolston, III 商榷

高柏園 覺之教育的環境倫理與環境美學

程進發 環境德行倫理學的研究趨勢

張育銘 從環境美學探討環境教育的場域概念

廖育正 以美攻美——《莊子》肯定「自然全美」嗎?

彭春翎 公園之美:環境經濟理論的解題探究

瞿愼思 內在價值的反思

研究論文

徐佐銘 論瑞秋卡森海洋三書裡的幾個哲學問題

April 2016

國立中央大學哲學研究所應用倫理研究中心 Center for Applied Ethics, Graduate Institute of Philosophy, National Central University